
Bestyrelsesmøde d. 7. juni 2022 kl. 18:00 
  
Til stede: Valentin, Thomas Mårtensson, Rebecca, Ida, Asger, Henrik og Christoffer. 
Ikke til stede: Simon 
 
Dagsorden 

1. Opfølgning på sidste bestyrelsesmøde 
2. Orienteringspunkter 
3. Beslutningspunkter 
4. Gennemgang af foreningens mail 
5. Næste møde 
6. Evt. 

  
De enkelte punkter er udfoldet nedenfor.  
  

*** 
 
Ad 1) Opfølgning fra sidste møde 
- 
 
Ad 2) Orienteringspunkter 
Kloak og drænprojekt 
Projektet er fortsat bagud ift. tidsplanen. Det skrider fremad, men langsommere end vi havde håbet 
på, bl.a. pga. uforudsete ekstra arbejdsopgaver.  
 
Mur mellem gården og byggegrund 
Muren er i gang med at blive “trimmet” kortere, for at øge stabiliteten og dermed vores sikkerhed. 
Den skulle blive ca. 2 m kortere, men hvis dette ikke er nok, vil muren muligvis blive fjernet helt, og 
en midlertidig erstatning vil komme op i stedet - i stil med hvad de ellers har stillet op.  
 
Hegn/mur-projekt 
Vi skal i dialog med bygherre og entreprenør fra nabogrunden omkring, hvilken slags mur/hegn 
som skal bygges permanent mellem vores gård og nabogrunden. Vi er to fra bestyrelsen som vil 
undersøge sagen, og vi har brug for hjælp fra andre andelshavere for at lave et oplæg til 
hegnstype ift. udseende, dimensioner osv. I kan kontakte Rebecca fra bestyrelsen, hvis I vil hjælpe 
til med dette.   
 
Beboermøde vedrørende retssag 
Vi planlægger stadig at holde beboermøde omkring retssagen mod andelshaver. Bestyrelsen 
foretrækker at vente med at afholde det, til vi har fået svar fra Procesbevillingsnævnet, om hvorvidt 
spørgsmålet om sagsomkostninger skal videre til Højesteret eller ej. Der afventes stadig svar 
derpå, og I vil høre mere senere.  

 
Nye bestyrelsesmedlemmer og fornyelse af telefonliste 
Vi har fået taget imod vores nye medlemmer i bestyrelsen og omrokeret lidt på arbejdsopgaver 
blandt bestyrelsesmedlemmerne. Den nye arbejdsfordeling kan ses inde på telefontavlen på 
hjemmesiden. 
 
Ad 3) Beslutningspunkter 
Overgang til Probo 



Vi kommer til fremadrettet at benytte Probo til at lægge vores månedlige bestyrelsesreferater ud 
på, i stedet for at lægge det ud på hjemmesiden. I skal derfor være oprettet på Probo for at kunne 
læse referaterne fra næste møde (juli). Kontakt Tellefsen (foreningens administrator) hvis I har 
behov for hjælp til at oprette jer i Probo. 
 
Ad 4) Besvarelse af indkomne mails 
Bestyrelsen gennemgik mails 
 
Ad 5) Evt. 
 
Ad 6) Næste møde 
Næste møde er datosat til tirsdag 5. juli 2022.  
 

 


